

<p><b>City of Toronto, ON</b>  <b>2013 CAMA Environment Award</b>  <b>(Population over 100,000)</b>  <i>Live Green Toronto</i></p>	<p><b>Ville de Toronto, en Ontario</b>  <b>Prix de l'environnement 2013 de l'ACAM</b>  <b>(Municipalité de plus de 100 000 habitants)</b>  <i>Live Green Toronto</i></p>
<p><b>Live Green Toronto</b></p> <p>In 2008, the City of Toronto launched Live Green Toronto – a major program to promote and support neighbourhood and community-based actions to reduce emissions, clean the air and protect the climate.</p> <p>The result is a greener Toronto.</p> <p>A key component of Toronto's <i>Climate Change, Clean Air and Sustainable Energy Action Plan</i>, which targets an 80 percent reduction in greenhouse gas emissions by 2050, the Live Green Toronto program significantly enhances residents' ability to undertake community-based projects that make a real difference, and help create a more liveable and sustainable Toronto.</p> <p>Live Green Toronto is a multi-faceted program that makes it easy to take action with a one-stop website – <a href="http://livegreentoronto.ca">livegreentoronto.ca</a> – membership card program, volunteer program, community events, annual festival, and more.</p> <p>The program provides support for residents and businesses to take action with community grants and a community animation program.</p> <p>It also inspires and celebrates action by profiling the innovative and successful efforts being made by residents, organizations and businesses to green Toronto through activities like the annual Live Green Toronto Awards and Live Green Toronto Festival.</p> <p>Live Green Toronto is a unique program that provides Torontonians with the opportunity to turn their great green ideas into action, resulting in the greening of neighbourhoods and communities, making Toronto the most liveable city it can be.</p> <p><b>Contact:</b> Valerie Cassells, City of Toronto, Communications, 416-392-8306, <a href="mailto:vcassel@toronto.ca">vcassel@toronto.ca</a></p>	<p><b>Live Green Toronto</b></p> <p>En 2008, la Ville de Toronto a lancé Live Green Toronto – un programme de promotion et de soutien des mesures communautaires et de quartiers visant à réduire les émissions polluantes, purifier l'air et protéger le climat.</p> <p>Le résultat est un Toronto plus vert.</p> <p>Live Green Toronto est un élément clé du plan d'action sur le changement climatique, l'air pur et l'énergie durable qui vise à réduire de 80 % les émissions de gaz à effet de serre d'ici 2050. Il augmente considérablement la capacité des résidents à entreprendre des projets communautaires qui font une différence réelle et aident à faire de Toronto une ville plus durable et agréable où vivre.</p> <p>Initiative à plusieurs volets, Live Green Toronto facilite l'adoption de mesures au moyen d'un site web qui sert de guichet unique – <a href="http://livegreentoronto.ca">livegreentoronto.ca</a> – pour un programme à carte d'adhésion, un programme de bénévolat, des événements communautaires, un festival annuel, etc.</p> <p>Au moyen de subventions et d'animation communautaire, il soutient les résidents et les entreprises qui veulent agir.</p> <p>À l'occasion d'événements comme la remise des prix de Live Green Toronto et du festival Live Green Toronto, il motive à agir et célèbre les gestes posés en soulignant les efforts novateurs et réussis des résidents, des organisations et des entreprises en faveur d'une ville verte.</p> <p>Live Green Toronto se veut un programme unique qui donne la possibilité aux Torontois et Torontoises de mettre en action leurs bonnes idées écologiques. Les quartiers et les communautés misent de plus en plus sur l'écologie pour rendre Toronto le plus agréable possible.</p> <p><b>Personne-ressource :</b> Valerie Cassells, Communications, Ville de Toronto, 416-392-8306, <a href="mailto:vcassel@toronto.ca">vcassel@toronto.ca</a></p>